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Domnului Petre DAEA 

Ministrul Agriculturii și Dezvoltării Rurale 

Guvernul României 

 

Stimate domnule Ministru, 

Clubul Fermierilor Români apreciază dialogul și deschiderea pe care o manifestați față de propunerile 

organizației noastre privind importanța asigurărilor agricole, ca instrument de gestionare a riscului în 

sectorul agricol. Fermierii membri au înțeles utilitatea sM 17.1, aspect care se poate observa în 

evoluția suprafețelor asigurate din ultimii ani. 

De asemenea, salutăm oportunitatea de a contribui în mod activ la simplificarea ghidurilor de 

accesare. Fermierii sunt beneficiarii acestei măsuri de finanțare și au nevoie de susținerea constantă 

a ministerului pentru a putea face față impactului negativ a schimbărilor climatice asupra agriculturii.  

În această perioadă ne-a fost semnalat de către membrii noștri situația nefavorabilă în care se află 

din cauza lipsei fondurilor aferente sesiunii 4 din cadrul sM 17.1. Practic, aceștia sunt informați de 

către AFIR privind imposibilitatea alocării de fonduri pentru polițele declarate eligibile. 

În acest sens, vă adresăm rugămintea identificării unor surse noi de finanțare, astfel încât în cadrul 

unor recalibrări bugetare, fermierii din cadrul acestei sesiuni să poată beneficia de sprijinul 

ministerului, iar afacerea agricolă pe care o gestionează să-și poată menține competitivitatea și în 

perioada următoare. 

Clubul Fermierilor Români rămâne la dispoziția instituției pe care dvs. o coordonați, prin expertizele 

pe care le poate oferi, cu scopul dezvoltării productivității afacerilor agricole specifice fermierilor din 

România. 

Vă rog să primiți, domnule Ministru, expresia celei mai înalte considerații.  

Cu stimă, 

 

Florian Ciolacu 

Director Executiv 

Clubul Fermierilor Români pentru Agricultură Performantă 


